

Styrelsemöte för Örserums IK den 21/7-19.

Närvarande: André Trygg, Mari Andersson, Birgitta Arvidsson, Jane Ydman, Jessica Trygg och Eva Karlsson

Frånvarande: Martin Karlsson, Robert Idén och Joakim Eriksson.

1. Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna.
2. Sommarkiosken. En liten utvärdering av sommarkiosken. Vi har en utvärdering/avstämning i slutet av augusti delvis tillsammans med vår sommarpersonal.
3. Örserumsdagen. Träff för arbetsgruppen den 22/7. André, Jane, Birgitta, Mari, Jessica och Eva hjälper till med knatteloppet. Vi träffas på kvällen innan och sätter banan för knatteloppet. Vi träffas på ÖIK kl 18.00. Mari hämtar Festis och frukt på lördag förmiddag.
4. Ledarbehov inför hösten. Det är svårt att rekrytera ledare till Ninjagruppen till hösten. Vi behöver också ledare till vår Step Up. Vi funderar på hur vi ska kunna rekrytera bland de aktiva själva!
5. Ironman. Vår insats som funktionärer vid tävlingarna i Jönköping blev 12,5 timmar! Den ersättning vi får är 400 kr/heldag/funktionär. Vi tänker att detta ska användas för speciella inköp.
6. Efter påtryckningar har den stora rishögen på grusparkeringen vid vår anläggning äntligen forslats bort.
7. Vi beviljar inköp av en kettlebell. Vi vill i övrigt se över vilka behov som finns av nya redskap och lite invänta vårt nya förråd som är under uppförande.
8. Utbyggnaden. En del fakturor har kommit in och vi väntar på fler. Till nästa möte bjuder vi in Jörgen och Johan.
9. Städning av lokalerna. Det har fungerat bra under sommaren med det underhåll vi har gjort. Inför uthyrning för ett träningsläger till helgen, städar några damer lokalerna, lite mer ordentligt.
Vi fortsätter att undersöka/fundera på hur vi skulle kunna kapa kostnader för den städning som vi har nu under tio månader av året.
10. Hemsidan. Jessica har haft ett möte med Daniel Ekman och Christina Hugander om vår hemsida. Den ska vara i funktion nu.
11. Bunnströms badplats. Den städas varje dag, helst varje morgon.
12. Elljusspåret. Det har påpekats att det saknas skyltning för extraslingan för 6 km spåret. Vi undersöker detta. Joakim sköter gräsklippning av elljusspåret.
13. HLR. Vi ska boka tid när vi fått en kontaktperson i SPF. Sker efter sommaren.
14. Bytardag. Vi bokar datum och hur upplägget ska vara vid nästa möte.
15. Sponsorer. SIU och XL-bygg är inte våra sponsorer längre.

16. Uppmuntran. I september planeras för en uppskattningsmiddag på Smålandsgården för våra ledare och volontärer.

Nästa möte måndagen den 12/8 kl 18.30.

Vid protokollet

Ordförande

Eva Karlsson

Jessica Trygg